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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mire költik az egyházak a kiegészítő normatívát? 
Hogyan lehetséges, hogy az általuk fenntartott gyermekvédelmi ellátásban is finanszírozási 
problémák vannak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Az  sajnos  köztudott,  hogy  a  szociális  ágazatban  az  önkormányzati  és  az  állami  fenntartású
intézményekben  milyen  súlyos  működési  problémák  vannak  (zsúfoltság,  lepusztultság,
szakemberhiány, stb.), amelyekről nemrégiben az ÁSZ is közreadott egy tanulmányt.

Most azonban arra is fény derült, hogy még a közel 70%-os kiegészítő normatívát kapó egyházi
fenntartású intézményeknél is súlyos gondok vannak: a Szent Ágota Gyermekvédelmi Szolgáltató
(az  egyik  legnagyobb  nevelőszülő  hálózatot  működtető  fenntartó)  nevelőszülőknek  küldött,
álláskeresési járadék igénybe vételéről szóló tájékoztató azt mutatja, hogy megfelelő források híján
a munkanélküli segély felvételére buzdítják a nevelőszülőket.

 
Mindezek miatt kérdezem:

• Mire költik az egyházak a kiegészítő normatívát? 
• Hogyan lehetséges, hogy az általuk fenntartott gyermekvédelmi ellátásban is 

finanszírozási problémák vannak?
 

Tisztelettel várom válaszát!

 
Budapest, 2022. június 21.
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